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Ordre del dia: 

1.- Presentació i aprovació si escau, de la proposta de reforma del Reglament de la 

Facultat. 

 

Inici de la reunió: 13:30h 

La secretària de centre, Anna Cros, presenta la proposta de reforma del reglament de 

la Facultat i fa un recordatori sobre les raons que expliquen que es convoqui aquesta 

sessió extraordinària de la Junta de Facultat: 

1. El procés de reforma del reglament de la Facultat es va dur a terme durant el curs 

2011-2012 i la reforma del reglament es va presentar i votar a la Junta de Facultat 

extraordinària del 7 de maig de 2012 amb el següent resultat: vots a favor: 105; vots 

en contra: 3; vots en blanc: 2; vots nuls: 0. La Junta, per tant, va donar la reforma del 

reglament per aprovada. 

2. L’aprovació del reglament no va ser ratificat pel Consell de Govern a causa de la 

modificació del Reglament Marc de Facultats i Escoles aprovat pel Consell de Govern 

de 25 d’abril de 2012. Aquestes modificacions van provocar una comunicació del 

Gabinet Jurídic (29 de setembre de 2012) on s’indicava al nou equip deganal que calia 



introduir noves modificacions en el reglament de la facultat i que s’hauria de tornar a 

sotmetre a l’aprovació de la Junta de Facultat. 

3. La Comissió de reglament de la Facultat  ha treballat entre els mesos d’octubre del 

2012 i març del 2013 en la introducció de les modificacions indicades pel Gabinet 

Jurídic. Les modificacions proposades es poden resumir en els punts següents: 

1. Modificacions introduïdes a proposta del Gabinet Jurídic: 

1. Incorporació de competències de la degana i dels  coordinadors de 

titulació assignades pel reglament Marc o per altres normatives. 

2. Incorporació de qüestions no regulades en el reglament Marc: sistema 

de publicació d’acords, notificació de les convocatòries, sistema 

d’elecció dels membres de les comissions… 

2. Modificacions introduïdes a proposta de la Comissió de reglament: 

1. Article 33: Suport a les coordinadores i els coordinadors d’Estudis de 

Grau 

1. Títol: s’hi ha afegit al paraula  Grau 

2. Apartat 2: composició de la Comissió de Docència,  

2. Articles 34 i 35: redacció de tots els apartats, per tal de facilitar-ne la 

lectura i per adequar el reglament a l’organització actual de la Facultat 

(l’existència de la Comissió Acadèmica dels Màsters és molt recent, per 

exemple). 

 

Un cop feta aquesta presentació, s’obre un torn de paraules: 

Berta Lajara (estudiant): comenta que no està d’acord amb l’article 5 del Títol Segon 

del reglament donat que no contempla a l’apartat 2 l’assemblea de facultat com a 

òrgan de govern, com a màxim òrgan de representació. 

La degana i la secretària de centre responen 1) que l’equip deganal considera que la 

Junta de Facultat està votant només les modificacions fetes posteriorment al 12 de 

maig de 2012, donat que la Junta ja havia aprovat la reforma del reglament. 2) que han 

de consultar el reglament marc de Facultats, que inclou el consell d’estudiants, com a 

òrgan de la Facultat, per saber si l’article 5 es pot modificar i 3) que consideren que el 

consell d’estudiants inclou l’assemblea d’estudiants. 

Berta Lajara respon que el 7 de maig no era membre de la Junta de Facultat i que, per 

tant, no pot subscriure els acords que s'haguessin pres.  

Josep Galvan Casamada (estudiant) comenta que un sector dels estudiants de la 

Facultat no se sent representat pel Consell d'Estudiants. 

Es procedeix a la votació del reglament. Els resultats són els següents: 



58 vots a favor 

16 vots en contra  

2 vots en blanc. 

El reglament de la Facultat no queda aprovat, donat que, segons el mateix reglament, 

s’ha d’aprovar per una majoria de dos terços de la Junta de Facultat. 

La degana tanca la reunió dient que de moment la Facultat continuarà funcionant amb 

el reglament del 2004 i que es tornarà a convocar la Junta per tornar a posar a votació 

el reglament.  

(nom?) (estudiant) comenta que tindria poc sentit que es tornés a reunir la Junta per 

tornar a proposar el mateix document sense cap canvi. 

Rafael Merino (professor) comenta que cal analitzar els motius dels vots negatius i 

veure quines modificacions es poden fer perquè puguin ser positius. 

Roser Pintó (professora) demana si es pot votar electrònicament o anticipadament. 

La secretària de centre respon que la comissió de reglament es tornarà a reunir per 

reflexionar sobre les propostes que s’han aportat i respon també que la votació del 

reglament s’ha de fer de forma presencial 

Sense més temes per tractar, es dóna per acabada la Junta de Facultat extraordinària 

a les 14:00h 

 

 

 


